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Inovativnost bitan čimbenik konkurentnosti treba biti i dio poslovne politike 
 
Okrugli stol na temu „Menadžment inovacija – iskustva hrvatskih inovatora“ održan 
je na inicijativu doc.dr.sc. Jasne Prester sa katedre za organizaciju i managment 
Ekonomskog fakulteta u Zagrebu i uz potporu Udruge inovatora Hrvatske. 
Cilj Okruglog stola što je održan 30.studenoga.2010. godine bio je upoznati studente 
i profesore Ekonomskog fakulteta s aktivnostima Udruge inovatora Hrvatske i 
inovatorima poduzetnicima koji su u svom radu dosegnuli značajne poslovne uspjehe.  
Pred više od stotinu okupljenih sudionika Okruglog stola, prof.dr.sc. Stjepan Car, predsjednik Udruge 
inovatora Hrvatske predstavio je misiju i ciljeve Udruge inovatora Hrvatske s naglaskom na konkretne 

programe s kojima Udruga želi postati jedan u nizu najznačajnijih čimbenika 
nacionalnog inovacijskog sustava. Promocija inovacija, tematske konferencije i 
seminari, rad sa članicama i članstvom u cilju podizanja značaja inovatorstva za 
brži gospodarski razvitak, povezivanje gospodarstva, poduzetništva i akademske 
zajednice s ciljem dizanja konkurentne sposobnosti, rad s podmaltkom samo su 
neki od naglasaka iz izlaganja prof. Cara.  

Saša Šarunić iz tvrtke Five minutes Ltd predstavio je razvoj od ideje do komercijalizacije softvera za Iphone 
„Shout'Em“. Put do njegove komercijalizacije trajao je više od tri godine. Bez obzira što je softver bio 
interesantan brojnim korisnicima IT tehnologija, teško je bilo uspostaviti takav poslovni okvir u kojima će 
obje strane biti u cijelosti zadovoljne. Krenuli su vlastitim putem koji je bio teži i zahtjevniji. Nakon 18 
mjeseci dobili su poticaj od BICRO za Softver. Njihovim mukama došao je kraj kad je odobrena novčana 
potpora jedne Slovenske tvrtke i otvaranja ureda u Londonu i New Yorku. Njihov softver danas koriste 
Microsoft, NHL i brojne inozemne tvrtke.  
Đuro Horvat vlasnik i direktor tvrtke TEHNIX u svom izlaganju opisao je inovativni model poslovanja. 
Inovativnost kao bitan čimbenik konkurentnosti sastavni je dio poslovne 
politike TEHNIXA. Kutije za ubacivanje ideja u svakom pogonu TEHNIXA, 
svakodnevni razgovori o razvojnim programima s menadžmentom tvrtke, 
brojni kontakti s potencijalnim kupcima po obrascu „kupac je kralj“, visoka 
tehnološka disciplina i dr.,  ključ je uspjeha. Temeljna strategija tvrtke 
ulaganje u vlastiti razvoj i stvaranje novih vrijednosti donosi i sigurniju 
budućnost i visoku razinu kvalitete što se ogleda i u osnivanju podružnih 
tvrtki TEHNIXA u Bosni i Hercegovini, Srbiji, Mađarskoj, Rumunjskoj s velikim izgledima u osnivanju tvrtke u 
Rusiji, Kazahstanu i Abu Dabiju. Tvrka TEHNIX izvozi svoje proizvode i tehnologije u više od dvadeset zemalja 
Europe i Azije. 
Prof.dr.sc. Velimir Srića pozdravio je održavanje Okruglog stola. Inspiraciju u svom određenju prema 
inovacijama i marketingu našao je još prije više od dvadeset godina kada se je kao predsjednik Republičkog 

komiteta za znanost susretao s organiziranim inovatorstvom u sklopu Hrvatske 
zajednice tehničke kulture ( tada Narodnom tehnikom Hrvatske ). Naglasio je 
potrebu još snažnijeg i kvalitetnijeg povezivanja gospodarstva i akademske 
zajednice što bi trebalo rezultirati unapređenjem proizvodnih aktivnosti 
hrvatskog gospodarstva. Inovacije i marketing prirodna su sprega i na tome 
treba još puno raditi. Naglasio je značaj postojanja Udruge inovatora hrvatske 
ali i državnih agencija koje moraju biti potpora inovatorima neovisno iz koje 

ciljane skupine oni dolaze. Država mora snažnije poduprijeti organizirano inovatorstvo formiranjem 
fondova rizičnog kapitala, ali i povećanjem izdvajanja za I&R kako bi se približili magičnoj brojci od 3% BDP. 
To itekako može omogućiti da hrvatsko gospodarstvo u konkurentskoj utakmici dosegne kvalitetniji 
rezultat. 
Kratke osvrte na temu Okruglog stola imali su dr.sc. Goran Vlašić i doc.dr.sc. Jasna Prester 
Nakon uvodnih tema otvorena je rasprava koja je trajala više od jedan sat. Sudionici Okruglog stola izrazili 
su veliko zadovoljstvo odabirom tema i predavača. 
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